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Com ens confonen amb la MAT

.
Com pot ser que alguns polítics i empresaris de les elèctriques continuïn tenint la barra de dir que
quedarem a les fosques en qualsevol moment? Són ells els que han de procurar que això no passi i
dedicar els seus astronòmics beneficis a tenir en bones condicions les xarxes de distribució de
l'electricitat. No veuen que tothom ja reconeix que la MAT no és per a les comarques gironines? Ho
diu fins i tot Mario Monti. No ens vulguin prendre més el pèl, si us plau! O potser no en tenen prou
amb els nostres diners?

Ara la Sra. Maria Teresa Costa, presidenta de la CNE, diu que no es pot soterrar la línia del nostre
costat dels Pirineus, que són massa quilòmetres i que no s'ha fet mai. Per què, doncs, a França no hi
ha cap problema tècnic a soterrar-la i aquí sí? És que aquí tenim tècnics tan dolents com els polítics?
O bé és que els reca treure's els diners de la butxaca que, després de tot, són nostres? El nostre país i
els seus ciutadans no ens mereixem el mateix tracte que a França? Suposo que aquesta senyora no
deu posar en dubte les recomanacions de Mario Monti. I si no n'hi hagués prou amb les raons
polítiques per soterrar la línia, les empreses elèctriques haurien d'estar al servei dels ciutadans i dels
polítics, que haurien de saber gestionar bé les infraestructures, i no al revés com es veu ben clar que
fan. Diu, a més, que amb la interconnexió es fomentarà la competència. Però de quina manera ho
faran si la interconnexió i la xarxa de distribució la controlen REE i Endesa? Qui vol que els faci la
competència, Sra. Costa? Però per què s'entesten a continuar confonent l'opinió pública, per què
continuen jugant a aquest joc tan brut? A qui volen fer creure que la MAT serà per evacuar les
energies renovables? Quantes plantes fotovoltaiques hauríem de tenir, quants parcs eòlics s'haurien
de fer per amortitzar la gran capacitat de transport que té una línia MAT?
No em puc creure tot el que llegeixo als diaris. És inimaginable i molt al·lucinant que es puguin
arribar a dir tantes i tantes barbaritats. Ens volen fer empassar la MAT amb embut, però, què s'han
pensat? És que no importa la voluntat d'un poble? Quants milers i milers de persones més haurem de
sortir al carrer perquè ens tinguin en compte? És que no representa res l'associació d'alcaldes que
s'oposen a la MAT, que ni els rep el conseller Castells? Ho han dit ben clar: volen el mateix tracte
que a França!
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